
Sayın Tıp Dekanlar Konseyi Yürütme Kurulu Üyeleri, 

Dekanlar Konseyi Yürütme Kurulunda görev yaptığım süre zarfında üstlendiğim ve başkanlığını yaptığım Ulusal 
Çekirdek Eğitim Programı (UÇEP)-2020 çalışmaları ve Tıpta Uzmanlık Eğitimi Sınavı (TUS) konusunda yaptığımız 
girişimlerin ve bunların bazı sonuçları sizlerle paylaşmak istiyorum. 

Bildiğiniz gibi UÇEP-2020 çalışmaları tamamladı. Tıp Dekanlar Konseyi ve Tıp Sağlık Bilimleri Konseyine 
sunumlarımızı yaptıktan sonra onay için Yükseköğretim Kurulu’na (YÖK) gönderildi. Yürütme Kurulu üyesi olarak 
çalışırken bildiğiniz gibi UÇEP’in yanı sıra TUS konusundaki sıkıntılar da gündeme gelmiş, bu konuda da 
girişimlerde bulunma kararı alınmıştı. Tüm Tıp Fakültesi Dekanlarından alınan geri bildirimlerde TUS’ta sorulan 
soruların UÇEP ile çok uyumlu olmadığı görüşü hâkim idi. Bu konuyu gündem yaparak Tıp Dekanlar Konseyi 
Yürütme Kurulu olarak, önce YÖK daha sonra ÖSYM ile bu konu hakkında görüşmeler yapıldı. TUS sorularının 
%60-70 oranında UÇEP ile uyumlu olmasının istendiği, öğrencilerin fakültelerine aidiyetlerini arttırmak ve gerek 
birinci basamak düzeyinde gerekse TUS’ta başarılı doktorlar yetiştirmek için TUS/UÇEP konusunun önemli olduğu 
toplantılarda dile getirildi. Gerek YÖK Başkan Vekilimiz Sayın Prof. Dr. M.İ. Safa Kapıcıoğlu gerekse ÖSYM 
Başkanımız Sayın Prof. Dr. Halis Aygün ve tüm ÖSYM yetkilileri bu konuda bizlere oldukça sıcak ve anlayışlı 
davranarak bu konuda adım atmamız için gereken desteği verdi.  

Bu bağlamda çalışmalar yapılmaya başlandı ve TUS sorularının 2014-UÇEP ile uyumluluğu incelenerek; 2018 ve 
2019 yılları Temel Tıp Bilimleri Testinin uyumluluğunun %60 civarında, Klinik Tıp Bilimleri Testinin uyumluluğunun 
ise %50 civarında olduğu tespit edildi. Sorularda konu içeriği konusunda uyumluluğun daha çok olduğu ancak 
çekirdek hastalıkların düzeyleri konusunda daha az uyumluluk olduğu dikkati çekti. Klinik Tıp Bilimleri Testi’nin 
uyumluluğunun artırılması ve Temel Tıp Bilimleri Testi’nin uyumluluğunun korunabilmesi için soruları denetleyen 
bazı hocalarımızla ve ÖSYM’de soru hazırlayan-denetleyen hocalarımıza destek veren ÖSYM uzmanlarıyla 
görüşmeler ve planlamalar yapıldı. Bundan sonra TUS’ta kullanılan soruların 2020-UÇEP ile %60-70 oranında 
uyumlu olabilmesi için soru hazırlayan hocalarımıza ve ilgili ÖSYM uzmanlarına bilgilendirme eğitimleri ve 
seminerlerin verilmesi planlandı. Kısacası TUS ve UÇEP uyumluluğu çalışmalarında son 6 ayda çok olumlu 
gelişmeler yaşandı. Ancak bu uzun bir yol ve henüz yolun başındayız. Ancak hep birlikte çabalarsak başarabiliriz 
diye düşünüyorum. 

Sayın hocalarım, yaklaşık 2 yıllık Yürütme Kurulundaki görevim süresince UÇEP ve TUS konusunda yapılan 
çalışmaları kısaca özetlemeye çalıştım. Bu çalışmalar sırasında desteğini esirgemeyen başta Tıp Dekanlar Konseyi 
Başkanımıza, YÖK Başkan Vekilimize ve ÖSYM Başkanımıza teşekkür ederim. 
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